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  - Čuo sam da će se otvarati muzej neolita tu i vrlo mi je drago zbog toga. Sve što je pozitivno
za razvoj sela po meni je vrlo dobro. U istoriju neolita ovde u Starčevu sam solidno upućen, jer
sam ovde od 1968. godine i slušao sam i saznavao o tome.  
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